
AGENDA STYRELSEMOT 
IIBK, 2022-09-26 

1. lnledning (ordforande) 

2. Val av person for justering av protokoll 
Jergen Glanshed valjs till justeringsperson for stvrelsernotet. 

3. Val av vice ordforande lngelstad IBK 
Jergen Glanshed valjs till justeringsperson for lngelstad IBK. 

4. Beslut om ansvarsfordelning och ev arbetsgrupp: 
A. Sekreterare -Anders Karlsson 
B. Kassor - Pia Nilsson 
C. Seniorverksamhet dam - Magnus Gustavsson 
D. Seniorverksamhet herr-Arvid Henningsson 
E. Ungdomsansvarig - Hanna Karlsson 
F. Registeransvarig - Hanna Karlsson och Par Grammelstorff 
G. Material/utrustning - Jergen Glanshed 
H. Hallansvarig -Jbrgen Glanshed 
I. Sponsring - Anders Karlsson 
J. Forsaljning klader+ Magnus Gustavsson 
K. Forsaljning Bingolotto - Magnus Gustavsson och Jergen Glanshed 
L. Bidragsansokningar och narvaro -Anders Karlsson 
M. Adm in hemsida och IBIS -Anders Karlsson 
N. Kiosk- Lotta Kidell 
0. Sisu och Srnalandsidrotten - Thomas Johansson 
P. Utomhusplan - Par Grammelstorff 
Q. Spontaninnebandy - Par Grammelstorff 
R. Motionsinnebandy- Hanna Karlsson 
S. lnnebandy for alla= Jorgen Glanshed 
T. Malvaktstraning - Jergen Glanshed 
U. Evenemang - Thomas Johansson 
V. Om bud till SDF-moten och ovrlg representation - Thomas Johansson 
W. Matcharrangemang - Thomas Johansson och Arvid Henningsson 
X. Domaransvarlg e-Jorgen Glanshed 

5. Val av firmatecknare 
Styrelsen beslutade att utse Thomas Johansson 600314-2715, Pia Nilsson 551221-3629 och Anders 
Karlsson 830326-2755 eller den de/den setter i sitt stalle, att oinskrankt foretrada foreningen var for 
sig i samtliga fragor. Denna ratt innebar bland annat, men inte uteslutande, att foretrada foreningen 
gentemot Swedbank AB samt att utse behorighetsadminlstratorer och foretagsanvandare i 
foreningens internetbank. 

Sekreterare, Anders Karlsson 



AGIENDA STYRIEILSEMO'f 
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1. lnledning (ordforande) 

2. Val av person for justering av protokoll 
Jergen Glanshed valjs till justeringsperson for stvrelsernotet. 

3. Genomgang av foregaende protokoll 

4. Ekonomi 
a. Avgaende kassoren patalar vikten av att ha Ila koll pa ekonomin for den kommande 

sasongen. Vi har en valdigt god likviditet, men eftersom det ar en orolig varld vi gar 
emot sa vet vi inte vilka intakter som eventuellt kommer att minska till en foljd av 
ett oroligt ornvarldslage. 

b. Den nya kassoren behaver inloggningsuppgifter till olika aktorer. Jergen ordnar sa 
att Pia far tillgang till domarkvitto.se. Anders ordnar tillgang till IBIS och laget.se. 

c. Styrelsen diskuterar mojligheterna att byta leverantor av varor till kiosken. Vad 
vinner vi pa att handla lokalt kontra att kopa hos en storre aterforsaljare i Vaxjo? 
Kioskgruppen far fria hander att se sig om over andra aktorer, samtidigt som vi 
fortsatter att handla pa ICA som back up vid behov. 

d. Styrelsen beslutar att klubben ska salja bade Bingo lotter till Uppesittarkvallen samt 
klader fran Ravelli aven den kommande sasongen. Magnus Gustavsson far i 
uppdrag att satta i gang forsaljningen av Ravelli-produkter orngaende genom att 
dela ut Ravelli-kataloger till alla lag. I ar maste varje lag ha en ansvarig som samlar 
in pengarna. Alla spelare i klubben ska salja produkter. Rekommendationen ar att 
pool och ungdomsspelare forsoker salja atta paket vardera och att seniorspelare 
saljer tio paket vardera. I ar tlllater klubben inte att olika lag bed river egna 
forsaljningar in nan vi vet hur klubbens egna forsaljnlngar gar. Anders och Magnus 
gar ett utskick till lagen i veckan om detta. 

e. Styrelsen avsatter pengar till ungdomslagen for kickoff aven kommande sasong 
efter samma belopp som tidigare. 

f. Anders Karlsson satter i gang med kontakt av sponsorer orngaende. Aven som 
tidigare ar far ungdomsspelare gratis traningsavgift vid signerat avtal med en ny 
vaggsponsor. 

g. Fakturering av medlemsavgifter gars i mitten av oktober, med betalningsdatum i 
slutet av oktober. 

5. Rapport for klubblagen, domare m.m. 
a. Herrlaget har for sasongen 22/23 ett gemensamt JAS-lag med Hovshaga AIF dar 

HAIF star for avgifterna. Vi har ocksa ett kombinerat U-lag med Vackelsang for 
kommande sasongen, dar delar vi pa anmalnlngsavgiften. 

b. Arbetsgrupp for ungdomsutveckling ska tillsattas. Hanna Karlsson ar 
sammankallande och far hjalp av Jorgen Glanshed. 

c. Det har kommit in en forfragan fran vart DJ-lag om buss till sina langre 
bortamatcher. Eftersom utgiften inte ar budgeterad sa maste styrelsen tyvarr avsla 
forfragan da klubben gar in med ett minusresultat till den kommande sasongen. 

d. Klubben salde majoriteten av sina hemmamatcher den gangna sasongen. Styrelsen 
beslutar alla lag i seriespel ska sanda sina hemmamatcher den kommande 
sasongen. Anders kontaktar Solidsport for att lagga upp matcherna. Anders gar ett 
utskick om nodvandighet av att sanda matcher och bemanna kiosken. 

6. Kommande aktiviteter (utbildningar, ledartraffar, m.m.) 



A<GHENIDA Sl'VIRIEILSIEM 
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a. Hanna sammankallar till en traff for vara ungdomsledare. Sa rnanga som mojligt ur 
styrelsen ska forsoka narvara. 

b. 12 av klubbens ledare har deltagit i domarutbildning under hasten. Anders har 
ansokt om subventioner for utbildningstillfallena. Klubben har kopt ledartrojor for 
alla ledare med giltig licens. 

c. Mathias Nilsson ansvarar for domarutbildning. I ar ar det pojkar och flickor fodda 
2008 som ska ga grundutbildning enligt tidigare rutin. Therese Spjuth fran 
Gransholm avlastar 11B1< nar vi inte har mojlighet att tillsatta domare till vara 
matcher. 

7. Hallfragor 

8. Material och utrustning 
a. Utprovning av profilklader har genomforts. Provstege finns hos familjen Glanshed. 

9. Ovrlga fragor 
a. Klubben behaver finna en ny adress. Adressen andras av Marie till klubbens nya 

kassor. 
b. Fragan vacks om klubbens ska hantera kontanter eller ej. Klubben ar kontantfri 

fran och med nu. 
c. Ulrika Glanshed har fatt ett stipendie for halsosarnt arbete fran Region Kronoberg. 

Stipendiet innebar 4 000 kr till Ulrika och 4 000 kr till klubben. Klubben avsatter 
pengarna till att kopa in en ordentlig smorgasgrill, 

d. Klubben har ett 35-arsjubileum till varen. Anders borjar en stillsam planering. 
e. Henning Grammelstorff har avsagt sig att vara funktionar mer. Klubben arnnar att 

tacka av honom vid en hemmamatch under sasongen. 

10. Beslut tidpunkt for nasta mote 
Nytt mote bokas via styrelsens facebook-grupp. Forslagsvis vecka 43. 

11. Motet avslutas ;7 

Sekreterare, Anders Karlsson 


